
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

  
 

 
 

Protokoll 7/13 
 

 
Møte: Miljø- og byutviklingskomiteen  
Møtested: Akersbakken 27, kantina  

Møtetid: onsdag 18. september 2013 kl. 18.00     
Sekretariat: 23475652  
 
 

Møteleder:  Kjartan Almenning  (V) 

  

Tilstede:             

                    

Gudmund Brede (A)  
Sindre Buchanan (MDG) 

  
Forfall:        Terje Wenum (SV) 
                     Audun Halvorsen (H) utgår permanent 
  
Som vara 
møtte: 

Henning Mathisen (H) 

  
I tillegg møtte:  
  
Møtesekretær:   Elin Løvseth 

 
Åpen halvtime    
Ingen fremmøtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent 
 
Informasjon  
Svar fra BYM vedrørende Knud Knudsens plass. Settes opp på sakskartet på neste møte . 
 
Eventuelt 
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Sak 22 /13  MBK-protokoll juni 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering: 
Protokoll forelå ikke ved utsendelse av sakspapirer og heller ikke i møte. Godkjenning neste 
møte. 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

Sak 23 /13  Calmeyers gate 12, Gnr/Bnr: 208/94 - Planforslag til 
offentlig ettersyn, riving og oppføring av kontorbygg 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget ser at det i denne saken er store interessemotsetninger mellom 
bevaringshensynet og ønsket om en mer fremtidsrettet byutvikling med riving og 
oppføring av ny og mer tidsmessig bebyggelse. 
Bydelsutvalget er imidlertid i denne saken enig med Plan- og bygningsetaten og 
Byantikvaren og anbefaler Byantikvarens forslag alternativ 2.  

 
2. Bydelsutvalget registrerer at boligformål opprettholdes i ny regulering, for eventuell 

fremtidig bruk. Bydelsutvalget mener eiendommen ikke er godt egnet til bolig da den 
er utsatt for støy og luftforurensing, samt at den heller ikke har uteoppholdsområde av 
tilstrekkelig størrelse og kvalitet. Det må ved eventuelt nybygg stilles krav om 
etablering av takterasse for å kunne gi et tilfredsstillende uteområde.  

 
3. Bydelsutvalget synes det er en svært god ide å etablere et forsamlingslokale i 

bygningsmassen, og som kan fylle behov som møteplass og arena for kultur og 
fritidsaktiviteter og være et positivt tilskudd for alle aldersgrupper i nærmiljøet. 

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ser at det i denne saken er store interessemotsetninger mellom 
bevaringshensynet og ønsket om en mer fremtidsrettet byutvikling med riving og 
oppføring av ny og mer tidsmessig bebyggelse. 
Bydelsutvalget er imidlertid i denne saken enig med Plan- og bygningsetaten og 
Byantikvaren og anbefaler Byantikvarens forslag alternativ 2.  

 
2. Bydelsutvalget registrerer at boligformål opprettholdes i ny regulering, for eventuell 

fremtidig bruk. Bydelsutvalget mener eiendommen ikke er godt egnet til bolig da den 
er utsatt for støy og luftforurensing, samt at den heller ikke har uteoppholdsområde av 
tilstrekkelig størrelse og kvalitet. Det må ved eventuelt nybygg stilles krav om 
etablering av takterasse for å kunne gi et tilfredsstillende uteområde.  
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3. Bydelsutvalget synes det er en svært god ide å etablere et forsamlingslokale i 
bygningsmassen, og som kan fylle behov som møteplass og arena for kultur og 
fritidsaktiviteter og være et positivt tilskudd for alle aldersgrupper i nærmiljøet. 

 
 

Sak 24 /13  Tollbukaia felt A5a, A40 og A5b - varsel om oppstart av 
planarbeid 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget registrerer Byantikvarens og Bymiljøetatens motstand mot forslag om 
å etablere plassrom/park nord på området, på felt A5a. Bydelsutvalget mener at Ruters 
utredning av mulig trikketrase gjennom området vil være en viktig premiss i forhold 
til å kunne anbefale endelig løsning for området.   

 
2. Bydelsutvalget vil avvente formålsanbefaling for bygget/byggene til utredning om 

dette foreligger.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget registrerer Byantikvarens og Bymiljøetatens motstand mot forslag om 
å etablere plassrom/park nord på området, på felt A5a. Bydelsutvalget mener at 
Ruters utredning av mulig trikketrase gjennom området vil være en viktig premiss i 
forhold til å kunne anbefale endelig løsning for området.   

 
2. Bydelsutvalget vil avvente formålsanbefaling for bygget/byggene til utredning om 

dette foreligger.  
 
 

Sak 25 /13  Biskop Gunnerus gate 3 og Nygata 3 Gnr/Bnr 208/271, 
208/860 - reguleringsforslag til offentlig høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget er enig med Plan- og bygningsetatens foreløpige konklusjon og 
anbefaler alternativ 2 med reguleringsbestemmelser. 
Bydelsutvalget mener at Plan- og bygningsetatens alternativ med utvidelse av hotellet 
til 13 etasjer i større grad tar hensyn til høydene på verneverdig bebyggelse i kvartalet 
og nærliggende bystruktur og slik sett er mindre problematisk.  

 
De økte byggehøydene vil medføre ulemper for verneverdiene i området, men det er 
positivt at hotellet etter på- og ombyggingen vil få et rendyrket arkitektonisk uttrykk 
og en mer åpen og publikumsrettet henvendelse.  
Bydelsutvalget forutsetter at tekniske anlegg for tilbyggene plasseres inne i 
eksisterende og ny bygningsmasse.  

 
2. Bydelsutvalget ser at hotellets plassering i området med mest kollektivtrafikk i Oslo 

gir utfordringer for hotelldriften. Den planlagte utvidelsen av hotellet, med økt trafikk 
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til og fra hotellet, må skje med minst mulig ulemper for kollektivtrafikken, og på en 
måte som fungerer bra for hotellet og tar hensyn til myke trafikanter.  
Bydelsutvalget støtter derfor etablering av en snumulighet (vendehammer) for busser 
og dagens varemottak i Skippergata. At busser ikke lenger vil rygge inn i Skippergata 
vil bedre trafikksikkerheten for alle trafikanter i området.  

 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget er enig med Plan- og bygningsetatens foreløpige konklusjon og 
anbefaler alternativ 2 med reguleringsbestemmelser. 
Bydelsutvalget mener at Plan- og bygningsetatens alternativ med utvidelse av hotellet 
til 13 etasjer i større grad tar hensyn til høydene på verneverdig bebyggelse i kvartalet 
og nærliggende bystruktur og slik sett er mindre problematisk.  

 
De økte byggehøydene vil medføre ulemper for verneverdiene i området, men det er 
positivt at hotellet etter på- og ombyggingen vil få et rendyrket arkitektonisk uttrykk og 
en mer åpen og publikumsrettet henvendelse.  
Bydelsutvalget forutsetter at tekniske anlegg for tilbyggene plasseres inne i 
eksisterende og ny bygningsmasse.  

 
2. Bydelsutvalget ser at hotellets plassering i området med mest kollektivtrafikk i Oslo 

gir utfordringer for hotelldriften. Den planlagte utvidelsen av hotellet, med økt trafikk 
til og fra hotellet, må skje med minst mulig ulemper for kollektivtrafikken, og på en 
måte som fungerer bra for hotellet og tar hensyn til myke trafikanter.  
Bydelsutvalget støtter derfor etablering av en snumulighet (vendehammer) for busser 
og dagens varemottak i Skippergata. At busser ikke lenger vil rygge inn i Skippergata 
vil bedre trafikksikkerheten for alle trafikanter i området.  

 
 


